

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3480188

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
BIOXODES SPRL	06/20/2013
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	BIOXODES SA
Street Address:	PARC D'ACTIVITES ECONOMIQUES DU WEX
Internal Address:	RUE DE LA PLAINE 11
City:	MARCHE-EN-FAMENNE
State/Country:	BELGIUM
Postal Code:	6900
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Application Number:	11932985
Application Number:	14302862
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(612)332-9081
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	6123325300
Email:	kschultz@merchantgould.com
Correspondent Name:	RYAN C. SMITH
Address Line 1:	P.O. BOX 2903
Address Line 4:	MINNEAPOLIS, MINNESOTA 55402-0903
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	04911.0001FPI1
NAME OF SUBMITTER:	RYAN C. SMITH
SIGNATURE:	/Ryan C. Smith/
DATE SIGNED:	08/12/2015
Total Attachments: 6	
source=Official-Publication_Transformation-SPRL-to-SA#page1.tif	
source=Official-Publication_Transformation-SPRL-to-SA#page2.tif	
source=Official-Publication_Transformation-SPRL-to-SA#page3.tif	
source=Official-Publication_Transformation-SPRL-to-SA#page4.tif	

source=Official-Publication_Transformation-SPRL-to-SA#page5.tif

source=Official-Publication_Transformation-SPRL-to-SA#page6.tif

[in the left margin:] reserved for Belgian official journal
 [Dutch text] 07/04/2013 Appendices to the Belgian official journal

[image]	Copy to be published in the appendices of the Belgian official journal after deposit of the deed with the clerk
[bar code] *13101928*	[stamp:] BRUXELLES [stamp:] 25 JUNE [illegible] [stamp:] [illegible] JUNE 2015 Clerk

Company No.: 0825.151.779

Denomination
(in full): **BIOXODES**

(abbreviated):

Legal form: private limited liability company

Head office: Brussels (1120) rue Hoogeleest, 23
(complete address)

Purpose(s) of the deed: Transformation

From a deed executed by the notary Simon Wets in Schaerbeek on June twentieth, an extraordinary general meeting was held of the shareholders of the private limited liability company "BIOXODES," with head office in Brussels (1120) rue Hoogeleest, 23, entered in the register of legal entities under number 0825.151.779, constituted by a deed of notary Simon Wets in Schaerbeek on April sixteenth, two thousand ten, published in the appendices of the Belgian official journal of April twenty-second under the number 10302302, which decided:

1) To increase capital by forty-two thousand nine hundred (€42,900), to be brought from eighteen thousand six hundred Euros (€18,600) to sixty-one thousand five hundred Euros (€61,500) without the creation of new shares

2) To modify the form of the company without changing its legal personality and to adopt the form of public limited company; business activity and company purpose remain unchanged.

The public limited company retains the registration number of the private limited liability company in the register of legal entities, the number 0825.151.779.

One hundred (100) shares with no designation of nominal value are exchanged against one hundred (100) shares with no designation of nominal value, each representing one/hundredth (1/100th) of company assets.

The transformation is made based on the assets and liabilities of the company as of March thirty-first, two thousand and thirteen, a copy of which is included in the report of the company auditor.

All the operations made since then by the private limited liability company were deemed performed for the public limited company, in particular as regards the establishment of the company accounts.

The report of the independent auditor, Mr. Damien PETIT whose offices are located in Watermael-Boitsfort (1170 Brussels) avenue du Dirigeable, 9, concludes as follows:

"Our work has been aimed solely at identifying any overvaluation of net assets stated in the assets and liabilities statement of March 31, 2013 prepared by the manager of the private limited liability company BIOXODES. This work which was carried out in accordance with the standards for a report written for the transformation of the company did not show any overvaluation of net assets.

Net assets found in the aforementioned assets and liabilities in the amount of €719.07 are less than the €60,780.93 minimum capital expected for establishing a limited company. In addition, the company's current capital is less than the minimum capital required for a public limited company.

Under penalty of manager liability, the operation can only be conducted with additional external financial inflows."

3) To adopt the bylaws of the public limited company, which states in part:

The Company takes the legal form of public limited company. It is called "BIOXODES".

The head office is in Brussels (1120) rue Hoogeleest, 23, and may be transferred anywhere in Belgium, by simple decision of the management.

It can be transferred to any place of the French language region of Belgium or the Brussels-Capital region by decision of the board that has full authority to authentically acknowledge the modification of the resulting bylaws.

The Company may, in the same manner, establish administrative or operating headquarters, branches or agencies in Belgium or abroad.

Make note on the last page of Section B:

On the front: Name and status of the notary drawing up the formal documents or of the person or persons authorized to represent the legal entity to third parties

On the reverse: Name and signature

PATENT
REEL: 036309 FRAME: 0379

Section B - Continued

The purpose of the company in Belgium and abroad is to conduct any operation generally relating to running a pharmaceutical laboratory, a drug development company, a consultancy, and a broad range of expertise studies, including, but not limited to, the areas of research and the development, and marketing and financing; it is understood that as a rule, activities in professions in which the company is not licensed would be carried out by third parties.

It may acquire all movable and real property while engaged in the realization of its purpose.

It may give or be given any mortgage guarantee, pledged or otherwise, buy, sell, exchange, grant or take on a lease of any movable or real property, and in a general way, conduct either alone or together with other companies or individuals, all commercial, industrial or financial operations or operations involving movable or real property relating directly or indirectly to the corporate purpose.

It may acquire an interest by any means in any business, enterprise or company having the same, analogous, similar or related purpose, or which is likely to promote the development of its business or procure the raw materials for it.

This list is not exhaustive. The general meeting is competent to interpret the corporate purpose and may amend it in accordance with the Companies Code.

The Company was incorporated as a private limited liability company and transformed into a public limited company for an unlimited period of time.

The share capital was sixty-one thousand five hundred Euros (€61,500) and represented by one hundred (100) shares with no nominal value, which were fully subscribed and fully paid.

The company is administered by a board composed of at least three directors, shareholders or not, appointed at the general meeting and revocable by it at any time.

However, when the company is incorporated by two founders or when, at a company general meeting, no more than two shareholders are noted, the board may be limited to two members. This limitation to two directors will continue until the ordinary general meeting following the finding, by any legal means, of the existence of more than two shareholders.

If a legal entity is designated as a director or member of the management committee, it shall appoint a permanent representative from among its associates, managers, directors or employees, who will be responsible for the execution of the mission in the name of and on behalf of the corporation. This representative must satisfy the same conditions and carry the same civil and criminal liability as if it carried out his mission in its own name and on its own behalf, subject to the joint liability of the corporation it represents. The latter cannot remove its representative without simultaneously designating a successor.

The term of the outgoing directors, who have not been re-elected, ceases immediately after the general meeting determining their replacement.

Unless otherwise decided by the general assembly, the term of a director is uncompensated. However, the board is authorized to grant directors who have special duties or missions a special remuneration included in overhead costs.

The board may confer the daily management of the company and the representation of the company regarding this management and confer the management of all or some corporate affairs:

- either to one or more of its members who have the title of Delegated Administrator;
- or one or directors or founders chosen from outside or from within.

In case of coexistence of several general delegations of authority, the board shall determine the respective responsibilities.

Furthermore, the board may delegate special limited powers to any agent.

Similarly, the delegates to daily management, directors or not, may confer special powers to any agent, within the limits of its own delegation.

The Company is represented, including in acts to which a public official or ministerial officer lends its support, in any legal action, whether plaintiff or defendant:

- either by two directors acting jointly or by one director delegate acting alone;
- or, but within the limits of daily management, by the delegates to this management that are not directors, acting together or separately.

These signatories do not have to justify to third parties a prior decision of the board.

Furthermore, it is agreed by the special representatives within the limits of their mandate.

The annual meeting shall take place on the first Thursday in June at 6:00 p.m.

The fiscal year shall begin on the first of January and end on December thirty-first of each year.

4) To accept the resignation of Mr. Edmond GODFROID as manager of the former private limited liability company. Approval by the general assembly of the annual accounts for the current year shall confirm the discharge of the manager for the execution of its mandate during the fiscal year beginning on the first of January two thousand thirteen to the present.

5) To set for the first time the number of directors to three and to determine their functions:

- Mr. Edmond GODFROID, resident of Brussels (1120) rue Hoogeleest, 23;
- Mr. Michel GUYAUX, resident of Woluwe-Saint-Pierre (1150 Brussels) rue Jean Lambotte, 17;
- Mr. Oliver BOUCHER, resident of Ixelles (1050 Brussels) rue Jean-Baptiste Colyns, 24;

Make note on the last page of Section B:

On the front: Name and status of the notary drawing up the formal documents or of the person or persons authorized to represent the legal entity to third parties

On the reverse: Name and signature

PATENT
REEL: 036309 FRAME: 0380

Section B – Continued

For those who have accepted, the director's term is uncompensated. Their duties shall end after the ordinary general meeting of two thousand nineteen.

9) To determine the functions of the Chairman of the Board and the Delegated Administrator with all powers under Article 19 of the bylaws, Mr. Edmond GODFROID accepts.

All resolutions were voted on successively and passed unanimously.

CERTIFIED TRUE COPY
Notary Simon WETS

Filed at the same time:

- amending act
- proxy
- reconciliation

Make note on the last page of Section B:

On the front: Name and status of the notary drawing up the formal documents or of the person or persons authorized to represent the legal entity to third parties

On the reverse: Name and signature

PATENT
REEL: 036309 FRAME: 0381

**Copie à publier aux annexes du Moniteur belge
après dépôt de l'acte au greffe**

Rég.
Mon.
bel.



13101928

BRUXELLES

23 JUN 2013

JUN 2013

Greffé

N° d'entreprise : 0825.151.779

Dénomination

(en entier) : **BIOXODES**

(en abrégé) :

Forme juridique : société privée à responsabilité limitée

Siège : Bruxelles (1120) rue Hoogeleest, 23

(adresse complète)

Objet(s) de l'acte : Transformation

D'un acte reçu par le notaire Simon Wets à Schaerbeek le vingt juin, il résulte que s'est tenue l'assemblée générale extraordinaire des associés de la société privée à responsabilité limitée "BIOXODES", dont le siège social est établi à Bruxelles (1120) rue Hoogeleest, 23, inscrite au registre des personnes morales sous le numéro 0825.151.779, constituée par acte du notaire Simon Wets à Schaerbeek le seize avril deux mille dix, publié aux annexes du moniteur belge du vingt-deux avril suivant sous le numéro 10302302, laquelle a décidé :

1) D'augmenter le capital à concurrence de quarante-deux mille neuf cent (42.900 €) pour le porter de dix-huit mille six cents euros (18.600 €) à soixante et un mille cinq cents euros (61.500 €) sans création de nouvelles parts sociales.

2) De modifier la forme de la société sans changement de sa personnalité juridique et d'adopter la forme de la société anonyme; l'activité et l'objet social demeurant inchangés.

La société anonyme conserve le numéro d'immatriculation de la société privée à responsabilité limitée au registre des personnes morales, soit le numéro 0825.151.779.

Les cent (100) parts sociales sans désignation de valeur nominale sont échangées contre cent (100) actions sans désignation de valeur nominale, représentant chacune un/centième (1/100^{ème}) de l'avoir social.

La transformation se fait sur base de la situation active et passive de la société, arrêtée au trente et un mars deux mil treize, dont un exemplaire est inclus dans le rapport du réviseur d'entreprise.

Toutes les opérations faites depuis cette date par la société privée à responsabilité limitée sont réputées réalisées pour la société anonyme, notamment en ce qui concerne l'établissement des comptes sociaux.

Le rapport du réviseur d'entreprise, étant Monsieur Damien PETIT dont les bureaux sont établis à Watermael-Boitsfort (1170 Bruxelles) avenue du Dirigeable, 9, conclut dans les termes suivants :

"Nos travaux ont eu pour seul but d'identifier toute surévaluation de l'actif net mentionné dans la situation active et passive au 31 mars 2013 dressée par le gérant de la société privée à responsabilité limitée BIOXODES. Ces travaux effectués conformément aux normes relatives au rapport à rédiger à l'occasion de la transformation de la société n'ont pas fait apparaître la moindre surévaluation de l'actif net.

L'actif net constaté dans la situation active et passive susvisée pour un montant de 719,07 € est inférieur de 60.780,93 € au capital minimum prévu pour la constitution d'une société anonyme. En outre, le capital actuel de la société est inférieur au capital requis minimum pour une société anonyme.

Sous peine de la responsabilité du gérant, l'opération ne peut se réaliser que moyennant des apports extérieurs complémentaires."

3) D'adopter les statuts de la société anonyme, qui stipule notamment :

La société revêt la forme de société anonyme. Elle est dénommée "BIOXODES".

Le siège social est établi à Bruxelles (1120) rue Hoogeleest, 23, et peut être transféré partout en Belgique, par simple décision de la gérance.

Il peut être transféré en tout endroit de la région de langue française de Belgique ou de la région de Bruxelles-Capitale par simple décision du conseil d'administration qui a tous pouvoirs pour faire constater authentiquement la modification des statuts qui en résulte.

La société peut, de la même manière, établir des sièges administratifs ou d'exploitation, succursales ou agences en Belgique ou à l'étranger.

Bijlagen bij het Belgisch Staatsblad - 04/07/2013 - Annexes du Moniteur belge

Mentionner sur la dernière page du Volet B : **Au recto** : Nom et qualité du notaire instrumentant ou de la personne ou des personnes ayant pouvoir de représenter la personne morale à l'égard des tiers

Au verso : Nom et signature

PATENT

REEL: 036309 FRAME: 0382

Volat B - Suite

La société a pour objet tant en Belgique qu'à l'étranger toutes opérations généralement quelconques se rattachant à l'activité d'un laboratoire pharmaceutique, d'une société de développement de médicaments, d'un bureau de consultance, d'études et d'expertise au sens le plus large notamment et sans que ce soit exclusif dans les domaines de la recherche et du développement et dans leur commercialisation et financement, étant entendu que les activités nécessitant un accès à la profession dont la société ne serait pas titulaire seront effectuées par des tiers en règle à ce sujet.

Elle peut acquérir tout bien meuble et immeuble dans le cadre de la réalisation de son objet.

Elle peut donner ou se faire donner toutes garanties en hypothèque, gage ou autrement, acheter, vendre, échanger, prendre ou donner à bail tous meubles ou immeubles, et d'une manière générale, faire soit seule, soit en participation avec d'autres sociétés ou avec des particuliers, toutes opérations commerciales, industrielles, mobilières, immobilières ou financières se rattachant directement ou indirectement à l'objet social.

Elle peut s'intéresser par toutes voies dans toutes affaires, entreprises ou sociétés ayant un objet identique, analogue, similaire ou connexe ou qui sont de nature à favoriser le développement de son entreprise ou à lui procurer des matières premières.

Cette énumération n'est pas limitative. L'assemblée générale est compétente pour interpréter l'objet social et peut le modifier dans les conditions prévues par le Code des sociétés.

La société a été constituée sous la forme d'une société privée à responsabilité limitée et transformée en société anonyme pour une durée illimitée.

Le capital social a été porté à soixante et un mille cinq cents euros (61.500 €) et est représenté par cent (100) actions sans désignation de valeur nominale, qui furent intégralement souscrites et entièrement libérées.

La société est administrée par un conseil composé de trois administrateurs au moins, actionnaires ou non, nommés, pour six ans au plus par l'assemblée générale, en tout temps révocables par elle.

Toutefois, lorsque la société est constituée par deux fondateurs ou lorsque, à une assemblée générale de la société, il est constaté que celle-ci ne comporte plus que deux actionnaires, le conseil d'administration peut être limité à deux membres. Cette limitation à deux administrateurs pourra subsister jusqu'à l'assemblée générale ordinaire qui suivra la constatation, par toute voie de droit, de l'existence de plus de deux actionnaires.

Si une personne morale est désignée comme administrateur ou, membre du comité de direction, elle nommera un représentant permanent parmi ses associés, gérants, administrateurs ou salariés, qui sera chargé de l'exécution de la mission au nom et pour compte de la personne morale. Ce représentant doit satisfaire aux mêmes conditions et il porte la même responsabilité civile et pénale que s'il s'acquittait de sa mission en son nom et pour son propre compte, sous réserve de la responsabilité solidaire de la personne morale qu'il représente. Cette dernière ne peut décharger son représentant sans désigner en même temps un successeur.

Le mandat des administrateurs sortants, non réélus, cesse immédiatement après l'assemblée générale qui a statué sur le remplacement.

Sauf décision contraire de l'assemblée générale, le mandat d'administrateur est gratuit. Toutefois, le conseil d'administration est autorisé à accorder aux administrateurs chargés de fonctions ou missions spéciales une rémunération particulière à imputer sur les frais généraux.

Le conseil d'administration peut conférer la gestion journalière de la société ainsi que la représentation de la société en ce qui concerne cette gestion et confier la direction de l'ensemble ou d'une partie des affaires sociales :

- soit à un ou plusieurs de ses membres qui portent le titre d'administrateur-délégué;
- soit à un ou plusieurs directeurs ou fondés de pouvoirs choisis hors ou dans son sein.

En cas de coexistence de plusieurs délégations générales de pouvoirs, le conseil d'administration fixe les attributions respectives.

En outre, le conseil d'administration peut déléguer des pouvoirs spéciaux et limités à tout mandataire.

De même, les délégués à la gestion journalière, administrateurs ou non, peuvent conférer des pouvoirs spéciaux à tout mandataire mais dans les limites de leur propre délégation.

La société est représentée, y compris dans les actes auxquels un fonctionnaire public ou un officier ministériel prête son concours, ainsi qu'en justice, tant en demandant qu'en défendant :

- soit par deux administrateurs agissant conjointement ou par un administrateur délégué agissant seul;
- soit, mais dans les limites de la gestion journalière, par le ou les délégués à cette gestion qui ne seraient pas administrateurs, agissant ensemble ou séparément.

Ces signataires n'ont pas à justifier vis-à-vis des tiers d'une décision préalable du conseil d'administration.

En outre, elle est valablement engagée par des mandataires spéciaux dans les limites de leur mandat.

L'assemblée générale annuelle se réunit le premier vendredi du mois de juin à dix-huit heures.

L'exercice social commence le premier janvier et se termine le trente et un décembre de chaque année.

4) D'accepter la démission de Monsieur GODFROID Edmond de sa qualité de gérant de l'ancienne société privée à responsabilité limitée. L'approbation par l'assemblée générale des comptes annuels de l'exercice en cours vaudra décharge au gérant pour l'exécution de son mandat pendant l'exercice social commencé le premier janvier deux treize jusqu'à ce jour.

5) De fixer pour la première fois le nombre des administrateurs à trois et d'appeler à ces fonctions :

- Monsieur GODFROID Edmond, domicilié à Bruxelles (1120) rue Hoogeleeest, 23;
- Monsieur GUYAUX Michel, domicilié à Woluwe-Saint-Pierre (1150 Bruxelles) rue Jean Lambotte, 17;
- Monsieur BOUCHER Olivier, domicilié à Ixelles (1050 Bruxelles) rue Jean-Baptiste Colyns, 24;

Volet B - Suite

Qui ont accepté, le mandat des administrateurs étant gratuit. Leurs fonctions prendront fin après l'assemblée générale ordinaire de deux mil dix-neuf.

9) D'appeler aux fonctions de président du conseil d'administration et d'administrateur-délégué avec tous les pouvoirs prévus à l'article 19 des statuts, Monsieur GODFROID Edmond, qui a accepté.

Toutes les résolutions ont été votées successivement à l'unanimité des voix.

POUR EXTRAIT ANALYTIQUE CONFORME
Le notaire (sé) Simon WETS

Déposés en même temps :

- l'expédition de l'acte modificatif
- la procuration
- la mise en concordance